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1. Faste punkter 

 Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendelse 

referat 

 Opfølgning fra 

sidst 

 

19.00-19.15 Orientering og kort drøftelse. 

 

 

Opfølgning på det tidligere 

udsendte materiale  
 Mål og indholdsfolder fra 

SFO 

 Styrelsesvedtægter for 

skolebestyrelser 

Opfølgning jf. bestemmelser 

 

 

 

 

 

 

Løbende overblik og dialog 

Referat/Han

dling 

SB godkender ref. fra sidst og dagens dagsorden.  

Kommentar til SFO .. overskrift Øss og ikke vejle kommune. Science… fokus på dette evt. ved næste ansættelse. 

Styrelsesvedtægterne: Det er vedtaget at hver lokalskole kan vælge 2 eller 4 års perioder. Alle medlemmer der vælges, skal have den 

Skolebestyrelsesmøde 
Øster Starup Skole 
 

Referat 

Mødedato: 19. februar 

Tid: 19.00-21.00 

 

Mødested: Personalerummet 

 

Indkaldt af: Monica Kruse 

 
Referent: Teddy Madsen 
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samme periode, men den kan være forskudt. Anne, Tina og Frank er på valg i 2020. Der gives udtryk for, at en 4 års periode er den 

bedste. Andet argument er at 4 år er en ”uoverskuelig periode” for nogle. SB debatterer for og imod 4 år. På ØSS har SB valgt at 

medlemmerne sidder i 4 år, og at valgene er forskudt med 2 år mellem hvert valg.    

 

2. 

 

 

Resume fra dialogmøde 

 

19.15-19.25 

 

v/Anne og Tina 

Hvad tog vi med der fra? 

 

Orientering 

 

Arbejdet udenfor skolen, med og 

ind mod forvaltningen 

Referat/ 

handling 

Anne orienterer i forhold 

til fremsendte 

dagsorden. Vejle er i en 

positiv udvikling ift. 

Landsgennemsnittet. 

Skolereformen er 

implementeret i forhold 

til skoleleders 

tilbagemeldinger. Hvad 

mener eleverne og 

forældrene? Er den 

kortere skoledag bedre 

set fra et 

elevperspektiv? Et 

indlæg omkring 

økonomi. Mange penge i 

kommunen men 

skolerne oplever ikke 

dette tilsvarende. Der 

skal holdes flere børn i 

den almene skoledel 

uden at der følger penge 

med. Er visitationer 

permanente? Er 

økonomi det tungeste 

argument for at holde 

elever hjemme eller? 

Der etableres 

obligatorisk 

erhvervspraktik i 8. kl. 

fra 202-21. 
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Kan forældrebanken 

bruges denne vej. 

Bredsten skole foreslog 

en bufferbus.  

3. Orientering fra 

principudvalg 

19.25-19.40 v/Christina 

Siden sidst 

 Fremadrettet arbejde 

Referat/ 

Handling 

Christina orienterer: Udvalget mødtes lige før jul. Skole og forældres hjemmeside er en rigtig god hjemmeside for SB´s forældrevalgte. 

Der er en lovgivning omkring SB´s skal opgaver. 8 principper skal der arbejdes med. På hjemmesiden er der eksempler på hvordan de 

enkelte principper kan se ud. Det tidligere arbejde bliver ”skrottet”  og så vil udvalget arbejde ud fra forslagene fra hjemmesiden. 

Udvalget kommer med et udkast. Keep it simple.                              

4. Forældrehenvendelse 19.40-19.45 v/Anne 
Mor til drenge i 4. og 6. klasse: 

Har spørgsmål til hvorfor det er 

så varmt i klasseværelserne. 
Hendes drenge klager over ondt i 

hovedet og ubehag ved den 
kraftige varme.  

 

Drøftelse Skolebestyrelsen som 

repræsentant for hele 

forældregruppen. 

Referat/ 

Handling 

Anne orienterer: Varme i klasserne gør at nogle elever føler ubehag og bliver dårlige. Der gøres noget. Vi har haft eksperter på besøg, 

der i første omgang melder tilbage, at systemet ikke umiddelbart fejler noget. Der arbejdes fortsat med problematikken. Karen 

supplerer, at der ofte er variationer. Enten meget koldt og meget varmt. Skal der være andre firmaer der kigger på systemet? Vinduer, 

film på vinduerne kan gøre noget. Energioptimeringsfirmaer ?? Evt. manuel måling af temp. i lokalerne til sammenligning med de 

elektroniske målinger skal sættes i system.  

 

5. Høringssvar  

- bilag medsendes 

19.45-19.55 Kvalitetsrapporten  

 

Drøftelse  

Referat/ 

Handling 

Når man tænker at vi skal rumme flere og flere børn af forskellig karakter, oplever vi så, at elever føler sig oversete og mangler støtte og 

inspiration. Kan vi opfylde kravet om at gøre alle elever ligeså dygtigt som de kan blive?  Hvorfor ligger sammenlignelige skoler i 

naboområdet markant under de socioøkonomiske beregninger? Husker vi at kigge ind bag tallene? Fejl på side 31 omkring årstal. TM 

skriver høringssvar.  

 

6. Børne og 

familieudvalgets evt. 

møde på skolen 

19.55-20.00 v/Anne 

orientering om deres 

tilbagemelding 

 Arbejdet udenfor skolen, med og 

ind mod forvaltningen 

Referat/  
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Handling  

7. Økonomi 20.00-20.45 v/Monica 

Gennemgang af årsregnskab 

Gennemgang af budget – 

herunder driftsbudget og 

fremadrettede tanker 

Der ønskes en sparring med 

skolebestyrelsen ift. det 

fremadrettede arbejde. 

Orientering og drøftelse Gennemsigtighed og fællesskab 

imellem skole, skolebestyrelsen 

og øvrige forældre 

Referat/ 

Handling 

Monica gennemgår tallene ift det bilag der er omdelt til SB. Nye tiltag bliver månedlige gennemgange at budgettet, som SB vil blive 

præsenteret for løbende. Primært nedslag på løn, vikardækning og visitationer. SB debatterer omkring visitationsprincipper og den nye 

tanke omkring fællesskab.  

Hvordan henter vi det forventede underskud. Drift kan hente lidt på varme og el. Skoledrift bliver ikke tilgodeset med ekstra udgifter. 

Kommunen vil ikke leje materialer som it udstyr. Den almene del af skolen skal ikke undvære pga. underskud på visitationer. Kan 

forældrene være en faktor ifm. lejrskole (fx at de tager over i en weekend)? Er der stadig lige meget læring/dannelse i en sådan tur? 

Kan vi holde nogle elever hjemme på matriklen ved at tænke trivselsbenet ind forebyggende. OBS på re-visiteringer. Hvad er 

målsætningen for eleverne? Hvad gør vi med elever der kommer fra specialbørnehave.  

Løn og personale: Vikardækning, undervisning (fx vikarpulje op til 25 lektioner), forebygge langtidssygemeldinger bedre, PR for skolen 

ude i lokalområdet, byggegrunde, sammenlæsning i 0. + 1. i løbet af året, sammenlæsning i niveaudeling, den gode løsning er den 

fleksible løsning,  

 

NB… Sygestatistik til SB! 

 

8. Faste punkter 

- Nyt fra skolen 

lærere/pædago

ger 

ledelsen 

- Nyt fra TR 

- Nyt fra 

Formanden 

20.45-20.55 Orientering/korte drøftelser Hele tiden være orienteret om, 

hvad der rør sig 

Skabe de bedste rammer for 

skolen og skolebestyrelsens 

arbejde 

Referat/ 

Handling 
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9. Evt.. Flemming fortæller 

den gode historie fra 

indsamlingsdagen i Vejle 

(Danmarksindsamlingen. 

UNICEF kommer på 

besøg på skolen.  

20.55-21.00 Monica Kort orientering Beslutning om de skal tages op 

som punkter til et senere møde. 

   

10. Opstart drøftelse ift. årsmøde i skolebestyrelsen 

 


